
                                                       Protokół Nr XXXI/08
z sesji Rady Miejskiej

odbytej w dniu 11 października 2008 r.

       Przewodniczący Rady Miejskiej - Bronisław Patynko o godz. 1800 otworzył obrady 
sesji na wyjazdowym wspólnym posiedzeniu z Radą Gminy Kaźmierz świetlicy wiejskiej  
w  Pławnicy.  Po  powitaniu  radnych,  Burmistrza  oraz  zaproszonych  gości,  oznajmił,  iż 
zgodnie z podpisaną listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 20 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób, stanowi kworum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał. 
      Następnie  poprosił  Panią  Renatę  Surmę  -  Burmistrz  Bystrzycy  Kłodzkiej  
o przedstawienie obecnych na Sali sołtysów oraz pozostałych zaproszonych osób. 

Listy obecności -   stanowią załącznik Nr 1  

Proponowany  porządek  dzienny  obrad  przesłany  radnym  przedstawiał  się 
następująco: 

1. Otwarcie obrad.
2. Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji Rady.
3. Powołanie sekretarza sesji.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:
    1/ upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej do podejmowania działań
        wobec dłużników alimentacyjnych;
    2/ wniesienia odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego.
 5. Sprawy różne i wolne wnioski.
 6. Zamknięcie obrad.   

     Przewodniczący poinformował, że podczas głosowania podniesione ręce liczone będą 
przez wiceprzewodniczącego rady – Artura Pokorę.
     Renata Surma - Burmistrz - wnosi o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 
projektu uchwały w sprawie programu współpracy z Gminą Kaźmierz na rok 2009.
     Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pani Burmistrz. 
Rada  w  obecności  20  radnych,  w  głosowaniu  jawnym,  20  głosami  za,  jednogłośnie 
przyjęła  wniosek o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  dotyczącego 
programu współpracy z Gminą Kaźmierz na rok 2009.
     Przewodniczący poinformował, że wprowadzona uchwała będzie rozpatrywana pod 
pozycją  3,  w  dziale  podjęcia  uchwał  oraz,  że  realizacja  porządku  dziennego  będzie 
prowadzona zgodnie z przesłanym zawiadomieniem na dzisiejszą sesję uzupełnionym  
o przyjętą przed chwilą poprawką.

Ad 2. 
     Przewodniczący przystąpił do realizacji punktu dotyczącego „Zatwierdzenia protokołu 
z ostatniej sesji”. Poinformował, że protokół z XXX sesji Rady Miejskiej z dnia 19 września 
2008 r. był i nadal jest do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.
       W  związku  z  tym,  że  nie  wniesiono  żadnych  uwag,  co  do  treści  protokołu, 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o jego przyjęcie.
      Rada w obecności 20 radnych, w głosowaniu jawnym, 20 głosami za, jednogłośnie 
protokół przyjęła.

Ad 3.
     Przewodniczący przystąpił do realizacji punktu dotyczącego  „Powołania sekretarza  
sesji”.
     Poinformował, że zgodnie z przyjętym wnioskiem na sesji w dniu 29 grudnia 2006 r. 
obowiązki  sekretarza  są  pełnione  przez  radnych  według  kolejności  alfabetycznej.  
Na bieżącej sesji ta godność przypada Ryszardowi Krząstkowi. 
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Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  wybór  sekretarza  sesji  w  osobie 
radnego Ryszarda Krząstka.
Rada  w  obecności  20  radnych,  w  głosowaniu  jawnym,  20  głosami  za,  jednogłośnie 
wniosek przyjęła. 

Ad 4. 
1. Przewodniczący przystąpił do realizacji punktu „Podjęcie uchwał”.
1/  Renata  Surma  -  Burmistrz -  przedstawiła  pierwszy  projekt  uchwały  Rady Miejskiej
w  sprawie  upoważnienia  Kierownika  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  do  podejmowania 
działań wobec dłużników alimentacyjnych.
Poinformowała,  że  w  związku  ze  zmianami  w  przepisach,  gmina  może  upoważnić 
Ośrodek Pomocy Społecznej lub inną jednostkę podległą gminie do podejmowania działań 
wobec  dłużników  alimentacyjnych,  ale  może  to  nastąpić  na  podstawie  uchwały  Rady 
Miejskiej. 
      W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania nad projektem uchwały. 
Rada  w  obecności  20  radnych,  w  głosowaniu  jawnym,  20  głosami  za,  jednogłośnie 
podjęła:

Uchwałę Nr XXXI/287/08
  w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 

do podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych.
- stanowiącą załącznik nr 2

2. Przewodniczący przystąpił do realizacji następnego projektu uchwały Rady Miejskiej. 
Przedstawił  treść  projektu  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  odpowiedzi  na  skargę 
Wojewody do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 
     W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania nad projektem uchwały. 
Rada  w  obecności  20  radnych,  w  głosowaniu  jawnym,  20  głosami  za,  jednogłośnie 
podjęła:

Uchwałę Nr XXXI/288/08
w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego

- stanowiącą załącznik nr 3

3. Przewodniczący przystąpił  do realizacji  kolejnego projektu uchwały Rady Miejskiej  
i poprosił Panią Burmistrz o informację dotyczącą tego projektu.
1/  Renata  Surma  -  Burmistrz -  przedstawiła  treść  uchwały  dotyczącej  programu 
współpracy z Gminą Kaźmierz na rok 2009.
    Poinformowała, że współpraca z gminą Kaźmierz trwająca od 10 listopada 1995 r. - 
będzie  kontynuowana,  dlatego  proponuje  się  przyjąć  następujący  program współpracy 
pomiędzy gminą Bystrzyca Kłodzka, a gminą Kaźmierz na rok 2009:
      Gminy Kaźmierz i Bystrzyca Kłodzka ustalają ramowy program współpracy w zakresie 
rozwoju  regionalnego,  kultury,  turystyki,  oświaty,  gospodarki,  działań  społecznych, 
wzajemnej pomocy i wsparcia oraz innych dziedzinach interesujących obie gminy. 
     Strony postanawiają realizować powyższe cele w 2009 r., w szczególności poprzez:
- inspirowanie współpracy między samorządami obu gmin, Radami Gmin, pracownikami  
   samorządowymi,  radami  sołeckimi,  odbywanie  okresowych  spotkań  rad,  sołtysów  
   i pracowników samorządowych,
-  współprace ochotniczych straży pożarnych,
-  wymianę  kulturalną  (występy,  wystawy,  festyny,  przeglądy)  i  ochrona  dziedzictwa  
   kulturowego,
-  współpracę szkół wraz z wymianą dzieci i młodzieży,
- promowanie wzajemnych walorów turystycznych i zachęcania do zwiększania wymiany 
   turystycznej,
-  udzielania pomocy i służeniem informacją grupom i osobom przebywającym z obu gmin,
-  wymianę materiałów promocyjnych i informacyjnych na temat obu gmin i ich regionów.
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     W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania nad projektem uchwały. 
Rada  w  obecności  20  radnych,  w  głosowaniu  jawnym,  20  głosami  za,  jednogłośnie 
podjęła:

Uchwałę Nr XXXI/289/08
w sprawie programu współpracy z Gminą Kaźmierz na rok 2009

- stanowiącą załącznik nr 4
Ad 5.
Przewodniczący przystąpił  do  realizacji  kolejnego  punktu  „Sprawy  różne  i  wolne 
wnioski”. 
   W  związku  z  tym,  że  nie  było  żadnych  wypowiedzi,  Przewodniczący  stwierdził 
wyczerpanie punktu. 

Wnioski z sesji:
Sekretarz sesji poinformował, że wpłynął do niego żaden wniosek:

Ad 13. Zamknięcie obrad
      Wobec wyczerpania porządku obrad - Przewodniczący podziękował sekretarzowi sesji 
za pełnienie odpowiedzialnego obowiązku oraz radnym za czynny udział, i  z a m k n ą ł 
o b r a d y  trzydziestej pierwszej sesji Rady Miejskiej V kadencji w Bystrzycy Kłodzkiej  
o godz. 19.00

Protokołowała: Wioletta Regulska
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